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ZÁPIS 
 

Z USTAVUJÍCÍHO ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA MĚSTA VARNSDORF,  

KTERÉ SE KONALO DNE 20. 10. 2022 OD 15:00 HODIN 

NA LIDOVÉ ZAHRADĚ 

_______________________________________________________________ 

 
Počet členů ZM: 21 

 

Přítomni: Beránek Pavel, Čapek Marian, Fábryová Dana, Hrabák Václav, Jára Václav 

MUDr., Klimeš Tomáš, Kolár Pavel Mgr., Křivohlavá Jaroslava Ing., Křížová 

Ladislava Mgr. Bc., Lanková Lenka, Moravec Václav Ing., Musílek Martin 

PhDr., Nedvědová Renáta, Pifková Monika Ing., Solloch Roland ThMgr., 

Sucharda Jiří, Šimek Jan, Šišulák Jan Mgr., Šusta Josef, Švarc Martin, Togner 

Jan Mgr.        

 
Omluveni/neomluveni:  

 

 

 

Zahájení jednání 

 

Zasedání zastupitelstva města bylo zahájeno v 15:00 hod. dosavadním starostou města 

ThMgr. Rolandem Sollochem (dále jako „předsedající“). Předsedající požádal všechny 

přítomné o dodržování zákona o ochraně osobních údajů, připomenul, že ze zasedání je 

přenášen online přenos. Následně na zasedání přivítal hosty a nově zvolené členy.  

 

Smutnou zprávou letošních voleb je náhlé úmrtí pana Jindřicha Šmída. Dne 26.09.2022 se stal 

členem ZM další v pořadí, a to pan Martin Švarc. RM o tomto vydala v souladu se zákonem o 

volbách do zastupitelstev obcí osvědčení. Předsedající požádal o symbolickou minutu ticha za 

dlouholetého kolegu zastupitele J. Šmída.  

 

Osvědčení o zvolení členem zastupitelstva města podle § 53 zákona č. 491/2001 Sb., o 

volbách do zastupitelstev obcí a o změně některých zákonů, ve znění pozdějších předpisů, 

bylo předáno členům zastupitelstva města před zahájením zasedání.  

 

Konstatuji, že zasedání bylo řádně svoláno tak, aby se v souladu s § 91 odst. 1 zákona č. 

128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, konalo do 15 dnů ode 

dne uplynutí lhůty pro podání návrhů soudu na neplatnost voleb nebo hlasování (lhůta 

uplynula dne 7. října 2022 v 16:00 hod., žádný návrh nebyl podán). Informace podle § 93 

odst. 1 zákona o obcích byla zveřejněna na úřední desce Městského úřadu Varnsdorf 

v souladu se zákonem po dobu nejméně 7 dní, a to od 10.10.2022 do 20.10.2022. Současně 

byla zveřejněna na „elektronické úřední desce“.  

 

Máme k dispozici elektronické hlasovací zařízení a je tedy připraven zasedací pořádek, který 

je potřeba dodržet. Nové zastupitele chci seznámit se základní obsluhou hlasovacího zařízení 

– Zapněte si prosím svůj hlasovací modul tlačítkem ON/OFF tak, aby dioda svítila. Na 

displeji se zobrazí Vaše jméno. Hlasujte vždy až po zaznění zvukového signálu. Podrobný 

návod máte k dispozici u hlasovacího zařízení. Mikrofon se zapíná a vypíná automaticky, 
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jakmile předsedající udělí nebo odebere slovo. Mikrofon je aktivní, když svítí LED 

signalizace na jednotce i na mikrofonu.  

 

Kvůli lepší informovanosti občanů chceme nově zveřejnit fotografie zastupitelů města na 

webových stránkách. Žádám proto zastupitele, kteří se nestihli vyfotit před zahájením 

zasedání, aby po skončení zasedání zašli do 1. patra, kde je připraven fotograf.    

 

Podle § 69 odst. 2 zákona o obcích člen zastupitelstva obce skládá slib před zastupitelstvem 

obce pronesením slova "slibuji". Člen zastupitelstva obce potvrdí složení slibu svým 

podpisem. Upozorňuji přítomné členy zastupitelstva města, že odmítnutí složit slib nebo 

složení slibu s výhradou má za následek zánik mandátu (§ 55 zákona č. 491/2001 Sb., o 

volbách do zastupitelstev obcí a o změně některých zákonů, ve znění pozdějších předpisů).   

 

Předsedající přečetl text slibu: „Slibuji věrnost České republice. Slibuji na svou čest a 

svědomí, že svoji funkci budu vykonávat svědomitě, v zájmu města Varnsdorf a jeho 

občanů a řídit se Ústavou a zákony České republiky". 

 

Poté požádal hosty ustavujícího zasedání a členy ZM, aby se postavili. 

 

Jednotlivé členy ZM prosím, aby po vyzvání přistupovali ke mně, před zastupitelstvem 

pronesli slovo „SLIBUJI“ a slib potvrdili svým podpisem: 

Beránek Pavel 

Čapek Marian    

Fábryová Dana 

Hrabák Václav     

Jára Václav MUDr. 

Klimeš Tomáš  

Kolár Pavel Mgr.  

Křivohlavá Jaroslava Ing.  

Křížová Ladislava Mgr. Bc. 

Lanková Lenka 

Moravec Václav Ing.      

Musílek Martin PhDr.       

Nedvědová Renáta  

Pifková Monika Ing. 

Solloch Roland ThMgr.  

Sucharda Jiří 

Šimek Jan  

Šišulák Jan Mgr.  

Šusta Josef 

Švarc Martin 

Togner Jan Mgr.    

Žádný člen zastupitelstva neodmítl složit slib ani nesložil slib s výhradou.  

 

Konstatuji, že všichni přítomní složili zákonem stanovený slib a mohou se ujmout svých práv 

a povinností, vyplývajících z platného mandátu člena ZM. 

 

Členy ZM nyní žádám, aby se přihlásili do systému elektronického hlasovacího zařízení a 

provedli prezenci. 
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Předsedající konstatoval, že dle elektronického hlasovacího zařízení je přítomno 21 z 21 členů 

ZM, tedy nadpoloviční většina a je tedy usnášení schopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích).  

 

Dále přistoupíme k procedurálnímu hlasování o ověřovatelích zápisu a návrhové komisi.  

Předsedající určil ověřovatele dnešního zápisu: pana Čapka, Ing. Křivohlavou. 

Navržení souhlasí? Ano. 

O návrhu budeme hlasovat, prosím o stisknutí tlačítka na hlasovacím zařízení: 21 pro. Návrh 

byl přijat.  

 

Předsedající určil za členy návrhové komise: Ing. Moravce, MUDr. Járu, Mgr. Šišuláka 

(předseda). 

Navržení souhlasí? Ano. 

O návrhu budeme hlasovat, prosím o stisknutí tlačítka na hlasovacím zařízení: 21 pro. Návrh 

byl přijat. 

 

Zapisovatelkou dnešního jednání určuji pracovnici sekretariátu paní Šepsovou. 

 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou zaslanou členům 

zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce.   

 

Navrhuji následující program dnešního jednání: 

1. Volba starosty a místostarosty  

1.01 Určení počtu místostarostů  

1.02 Určení funkcí, pro které budou členové zastupitelstva města uvolněni 

1.03 Určení způsobu volby starosty a místostarosty  

1.04 Volba starosty  

1.05 Volba místostarosty  

1.06 Pověření zastupováním starosty města 

1.07 Pověření řízením Městské policie Varnsdorf 

2. Volba dalších členů rady města  

2.01 Stanovení počtu členů rady města 

2.02 Volba dalších členů rady města 

3. Zřízení finančního a kontrolního výboru 

3.01 Určení počtu členů finančního a kontrolního výboru 

3.02 Volba předsedy finančního výboru  

3.03 Volba členů finančního výboru  

3.04 Volba předsedy kontrolního výboru  

3.05 Volba členů kontrolního výboru  

4. Rozhodnutí o odměnách za výkon funkcí neuvolněných členů zastupitelstva  

5. Diskuse 

6. Závěr   

 
Předsedající dal možnost vyjádřit se přítomným občanům. Poté se dotázal, zda má někdo z 

členů ZM námitky proti programu nebo návrhy na jeho změnu?  

 

P. Čapek: Bod 1.02 – jak je to s uvolněným místostarostou? 

 

Tajemník: Členy zastupitelstva rozlišujeme na uvolněné a neuvolněné. Uvolnění jsou ti, kteří 

vykonávají svou činnost na plný úvazek. I uvolněný místostarosta je uvolněný zastupitel. 
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Předsedající dal o předloženém programu hlasovat: 20 pro, 1 nehlasoval. Program byl 

schválen. 

 

 

1. Volba starosty města a místostarosty 

 

1.01 Určení počtu místostarostů 

Předsedající navrhl, aby zastupitelstvo zvolilo dva místostarosty.  

 

Diskuse: 

Pí Lanková: Budeme diskutovat i o tom, zda budou oba místostarostové uvolnění? 

 

Předsedající: O tom můžeme diskutovat v bodu 1.02. 

 

Po vyzvání předložila návrhová komise návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schválilo zvolení dvou místostarostů. 

O předloženém návrhu usnesení nechal předsedající hlasovat: 21 pro. Usnesení bylo přijato. 

Usnesení č. 91/2022 

 

 

1.02 Určení funkcí, pro které budou členové zastupitelstva města uvolněni 

V souladu s § 71 odst. 1) písm. a) zákona o obcích je třeba určit funkce, pro které budou 

členové zastupitelstva uvolněni. Předsedající navrhl, aby funkce starosty a 1. místostarosty 

byla vykonávána jako uvolněná ve smyslu § 71 zákona o obcích.  

 

Diskuse:  

Pí Lanková: Navrhuji, aby byli uvolnění všichni tři.  

 

Po vyzvání předložila návrhová komise návrh usnesení (podle pozměňovacího návrhu paní 

Lankové): 

Zastupitelstvo města určuje tyto funkce, pro které budou členové zastupitelstva uvolněni:  

- starosta města 

- 1. místostarosta města 

- 2. místostarosta města. 

O předloženém návrhu usnesení nechal předsedající hlasovat: 9 pro, 9 proti, 3 se zdrželi. 

Usnesení nebylo přijato. 

 

Hlasování o původním návrhu usnesení: 

Zastupitelstvo města určuje tyto funkce, pro které budou členové zastupitelstva uvolněni:  

- starosta města 

- 1. místostarosta města. 

O předloženém návrhu usnesení nechal předsedající hlasovat: 12 pro, 6 proti, 2 se zdrželi, 1 

nehlasoval. Usnesení bylo přijato. 

Usnesení č. 92/2022 

 

 

1.03 Určení způsobu volby starosty a místostarosty 

Předsedající konstatoval, že nestanoví-li zastupitelstvo jinak, probíhá volba starosty a 

místostarostů veřejně hlasováním. Změnu způsobu hlasování musí schválit zastupitelstvo.  
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Předsedající vyzval členy zastupitelstva k přednesení návrhů na změnu způsobu hlasování.  

 

Pí Lanková: Vždy vše dělám veřejně, ale v tomto případě navrhuji tajnou volbu. Je tu dost 

nových zastupitelů tak, aby nebyli v presu. 

 

Předsedající uvedl, že v případě tajné volby budou hlasy jednotlivými členy zastupitelstva 

odevzdány do připravené hlasovací urny, následně budou tajemníkem spočítány a případně 

bude členům zastupitelstva umožněno výsledek sčítání zkontrolovat. Po vypsání navržených 

kandidátů na promítací plochu, obdrží každý člen zastupitelstva hlasovací lístek, na který 

napíše jméno svého kandidáta a lístek poté odevzdá do hlasovací urny. Předsedající dal o 

tomto návrhu hlasovat.   

 

Po vyzvání předložila návrhová komise návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje tajný způsob volby starosty a místostarostů postupem 

uvedeným předsedajícím.  

O předloženém návrhu usnesení nechal předsedající hlasovat: 10 pro, 9 proti, 2 se zdrželi. 

Usnesení nebylo přijato. 

 

Předsedající konstatoval, že volby budou probíhat veřejným hlasováním.   

 

 

1.04 Volba starosty  

O jednotlivých kandidátech bude hlasováno v pořadí, v jakém byli navrženi, přičemž po 

platném zvolení konkrétního kandidáta již nebude v hlasování pokračováno.  

 

Předsedající vyzval členy zastupitelstva k podávání návrhů na funkci starosty.  

 

Člen zastupitelstva Ing. Pifková navrhla Jana Šimka. Uvedla, že je to v souladu s koaliční 

smlouvou. 

 

Diskuse: 

Pí Lanková: Jsem ráda, že je zde téměř polovina nových zastupitelů. Jsem smutná z toho, že 

zde zůstali někteří, kteří jsou tu mnoho let a nemají už tolik chuť pracovat pro město. Již 

kdysi jsem řekla, že pana Šimka nepodpořím a nyní ho také nepodpořím.   

 

Po vyzvání předložila návrhová komise návrh usnesení:  

Zastupitelstvo města zvolilo pana Jana Šimka do funkce starosty města. 

O předloženém návrhu usnesení nechal předsedající hlasovat: 11 pro, 7 proti, 3 se zdrželi. 

Usnesení bylo přijato. 

Usnesení č. 93/2022 

 

P. Sucharda: Děkuji Rolandu Sollochovi za jeho práci, byly to krásné tři roky spolupráce.  

 

P. Šimek: Připojuji se k poděkování a předávám dar – tričko I love Varnsdorf. Každý, kdo 

bude chtít, může na tričko napsat přání.  

 

ThMgr. Solloch: Jak už jsem psal v článku v HS, jsem rád, že jsem mohl ve funkci starosty 

strávit tři roky a děkuji vám za podporu.  

 



   6 

Po volbě předal dosavadní starosta vedení zasedání ZM novému starostovi a vyhlásil krátkou 

technickou přestávku kvůli změně jmen na hlasovacím zařízení.  

 

 

1.05 Volba místostarosty   

Starosta vyzval členy zastupitelstva k podávání návrhů na funkci 1. místostarosty.   

 

Člen zastupitelstva Mgr. Bc. L. Křížová navrhla J. Suchardu. 

 

Člen zastupitelstva L. Lanková navrhla Ing. M. Pifkovou. Zdůvodnila to tím, že by uvítala ve 

vedení města chytrou, mladou ženu, a že pan Sucharda je pro ni nepřijatelný. 

 

Ing. Pifková: Děkuji za navržení, ale nechci být místostarostka.  

 

Člen zastupitelstva M. Čapek navrhl V. Hrabáka z důvodu, že v gesci 1. místostarosty je 

vedení MP. 

 

V diskusi nebyly vzneseny připomínky. 

 

Po vyzvání předložila návrhová komise návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města zvolilo pana Jiřího Suchardu do funkce 1. místostarosty. 

O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 12 pro, 5 proti, 4 se zdrželi. 

Usnesení bylo přijato.  

Usnesení č. 94/2022/1 

 

P. Sucharda: Děkuji. 

 

Starosta vyzval členy zastupitelstva k podávání návrhů na funkci 2. místostarosty.   

 

Člen zastupitelstva Ing. V. Moravec navrhl Mgr. J. Šišuláka. 

 

Pí Lanková: Nikoho nenavrhuji. Mluvila jsem s panem Šišulákem, řekl mi, že nemá čas, ale 

že si ho 2x v týdnu udělá. To je málo, proto jsem prosazovala dva uvolněné místostarosty.  

 

Člen zastupitelstva D. Fábryová navrhla V. Hrabáka.  

 

MUDr. Jára: K paní Lankové – pan Šišulák je to, co v zastupitelstvu chtěla. Je to mladý 

člověk, který jde s plnou silou do práce a svých úkolů se vždy dobře zhostil.  

 

Mgr. Bc. Křížová: Odhlasovali jsme si 2. místostarostu jako neuvolněného, je to legální. Co 

jsem pana Šišuláka poznala, tak je to člověk plný energie, a věřím, že si to dobře zvážil. Také 

jsem chodila 2x týdně na úřad, ale to není všechno, jde i o práci mimo úřad, a o víkendech. 

 

Pí Lanková: Ano, v minulosti to tak bylo, ale jsem přesvědčená, že je lepší mít dva uvolněné 

místostarosty. 

   

V diskusi nebyly vzneseny připomínky. 

 

Po vyzvání předložila návrhová komise návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města zvolilo pana Mgr. Jana Šišuláka do funkce 2. místostarosty. 
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O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 14 pro, 5 proti, 1 se zdržel, 1 

nehlasoval. Usnesení bylo přijato.  

Usnesení č. 94/2022/2 

 

Starosta: Abychom nemuseli přerušovat zasedání kvůli změně jména na hlasovacím zařízení, 

žádám místostarosty, aby dnes ještě zůstali na svých místech. Na příštím zasedání to již bude 

upravené. Děkuji.  

 

 

1.06 Pověření zastupováním starosty města 

V souladu s § 104 zákona o obcích navrhuji pověřit 1. místostarostu města zastupováním 

starosty města v době jeho nepřítomnosti nebo v době, kdy starosta města nevykonává funkci.  

 

Diskuse: 

Pí Lanková: Je normální, že zastupitel hlasuje sám pro sebe? 

 

Tajemník: Ano, je to obvyklé a je to v souladu s metodikou MV.  

 

Po vyzvání předložila návrhová komise návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města pověřuje v souladu s § 104 zákona č. 128/2000 Sb. místostarostu pana 

Jiřího Suchardu zastupováním starosty města v době jeho nepřítomnosti nebo v době, kdy 

starosta města nevykonává funkci. V případě nepřítomnosti místostarosty pana Jiřího 

Suchardy zastupitelstvo města pověřuje zastupováním dalšího místostarostu pana Mgr. Jana 

Šišuláka.  

O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 20 pro, 1 nehlasoval. Usnesení bylo 

přijato. 

Usnesení č. 95/2022 

 

 

1.07 Pověření řízením Městské policie Varnsdorf  

V souladu s § 104 zákona o obcích a v souladu s ustanovením § 3 odst. 1 zákona č. 553/1991 

o obecní policii navrhuji pověřit místostarostu pana Jiřího Suchardu řízením Městské policie 

Varnsdorf. 

 

Diskuse:  

Pí Lanková: Chci se zeptat pana Suchardy, co vylepšil na práci MP? Já jsem žádnou změnu 

nezaznamenala.  

 

P. Sucharda: Konečně se povedlo kompletně vyměnit software MP tak, aby mohli strážníci 

začít do konce roku měřit rychlost. Povedlo se nám přijmout dva nové strážníky. Máme plány 

a doufám, že to bude vidět. 

 

P. Hrabák: Jsou strážníci připraveni na krizovou situaci? V noci jsou ve službě dva. Jsou 

připraveni zasáhnout? Máte dlouhodobé řešení? Srovnávám práci s MP Rumburk, mají častěji 

střelby. 

 

P. Sucharda: Ideální by bylo nabrat více strážníků, ale když není z čeho brát, je to těžké. 

Rumburská policie chodí střílet každý měsíc, naše MP 1x za rok. Nepamatuji si, že by někdy 

použili střelnou zbraň. Ale byl by dobrý kompromis - střelby 2x do roka. Fyzické testy jsou 
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důležité, ale pro mě je důležitější odbornost. Nyní MP supluje státní policii, protože 

varnsdorfské oddělení se sloučilo s Krásnou Lípou, je to velmi složité.  

 

P. Hrabák: Před pěti lety si v Rumburku vzali manažera. Strážníci tam mají větší respekt, je to 

o přístupu. Má odbornost, může strážníky připravovat i ve službě. Vidím, že zaběhlý režim se 

bude těžko měnit. Máte návrhy, abyste si našel zkušeného manažera?  

 

P. Sucharda: Souhlasím s vámi, ale v Rumburku odešel ten člověk velmi nešťastně, byla tam 

spousta negativních věcí, kvůli kterým pak odešel. Mám představy, nabízím vám schůzku, 

kde to můžeme probrat.  

 

P. Hrabák: Jestli je u MP velitel 15 let bez motivace se zlepšovat, tak se nic nezmění.  

 

P. Müller: Nevím, po jaké době se vypisuje výběrové řízení na velitele MP, ale vyhlásit ho je 

nejlepší řešení. Pokud má někdo zájem to dělat, tak nemusí být místostarosta, to nemá nic 

společného s politikou.   

 

Po vyzvání předložila návrhová komise návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města pověřuje v souladu s § 104 zákona č. 128/2000 Sb. o obcích a v souladu 

s § 3 odst. 1 zákona č. 553/1991 Sb. o obecní policii pana Jiřího Suchardu řízením Městské 

policie Varnsdorf. 

O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 15 pro, 4 proti, 2 nehlasovali. 

Usnesení bylo přijato. 

Usnesení č. 96/2022 

 

 

2. Volba dalších členů rady města 

2.01 Stanovení počtu členů rady města 

V souladu s § 84 odst. 2) písm. m) zákona stanoví zastupitelstvo počet členů rady města, 

přičemž radu města tvoří starosta, místostarostové a další členové rady. Počet členů RM je 

lichý a činí nejméně 5 a nejvýše 11 a nesmí přesahovat jednu třetinu počtu členů ZM (pro 

město Varnsdorf max. 7). 

 

V diskusi nebyly vzneseny připomínky. 

 

Po vyzvání předložila návrhová komise návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města stanovilo v souladu s § 84 odst. 2) písm. m) zákona č. 128/2000 Sb., že 

Rada města Varnsdorf bude mít 7 (sedm) členů. 

O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 21 pro. Usnesení bylo přijato. 

Usnesení č. 97/2022 

 

 

2.02 Volba dalších členů rady města 

Starosta vyzval zastupitele k podávání návrhů na členy rady města.  

 

Člen zastupitelstva J. Šimek navrhl PhDr. M. Musílka. 

Člen zastupitelstva D. Fábryová navrhla M. Čapka. 

Člen zastupitelstva Mgr. Bc. L. Křížová navrhla ThMgr. R. Sollocha. 

Člen zastupitelstva M. Čapek navrhl D. Fábryovou. 

Člen zastupitelstva Mg. J. Šišulák navrhl MUDr. V. Járu. 
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Člen zastupitelstva Ing. M. Pifková navrhla Mgr. P.Kolára. 

Člen zastupitelstva MUDr. V. Jára navrhl také ThMgr. R. Sollocha.  

 

O jednotlivých kandidátech bude hlasováno v pořadí, v jakém byli navrženi, přičemž po 

platném zvolení 4 kandidátů již nebude v hlasování pokračováno. 

 

V diskusi nebyly vzneseny připomínky. 

 

Po vyzvání předložila návrhová komise návrhy usnesení: 

Zastupitelstvo města zvolilo pana PhDr. Martina Musílka členem rady města.  

O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 13 pro, 3 proti, 5 se zdrželo. 

Usnesení bylo přijato. 

Usnesení č. 98/2022/1 

 

a dále  

 

Zastupitelstvo města zvolilo pana Mariana Čapka členem rady města.  

O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 10 pro, 6 proti, 5 se zdrželo. 

Usnesení nebylo přijato. 

 

a dále  

 

Zastupitelstvo města zvolilo pana ThMgr. Rolanda Sollocha členem rady města.  

O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 13 pro, 3 proti, 5 se zdrželo. 

Usnesení bylo přijato. 

Usnesení č. 98/2022/2 

 

a dále  

 

Zastupitelstvo města zvolilo paní Danu Fábryovou členem rady města.  

O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 10 pro, 5 proti, 6 se zdrželo. 

Usnesení nebylo přijato. 

 

a dále  

 

Zastupitelstvo města zvolilo pana MUDr. Václava Járu členem rady města.  

O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 15 pro, 2 proti, 4 se zdrželo. 

Usnesení bylo přijato. 

Usnesení č. 98/2022/3 

 

a dále  

 

Zastupitelstvo města zvolilo pana Mgr. Pavla Kolára členem rady města.  

O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 13 pro, 8 se zdrželo. Usnesení bylo 

přijato. 

Usnesení č. 98/2022/4 
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3. Zřízení finančního a kontrolního výboru 

3.01 Určení počtu členů finančního a kontrolního výboru 

Starosta informoval o povinnosti zřídit finanční a kontrolní výbor (§ 117 odst. 2 a § 84 odst. 2 

písm. l) zákona o obcích), neboť funkční období výborů předchozího zastupitelstva zaniklo 

spolu se zánikem původního zastupitelstva. Zastupitelstvo určuje počet členů výboru, který 

musí být lichý (§ 118 odst. 2 zákona o obcích), přičemž finanční a kontrolní výbor musí mít 

nejméně 3 členy (§ 119 odst. 1 zákona o obcích). Členy výboru mohou být členové 

zastupitelstva i jiné osoby, pouze předsedou výboru může být jen člen zastupitelstva (§ 117 

odst. 4 zákona o obcích). Členy kontrolního nebo finančního výboru nemůže být starosta, 

místostarosta, tajemník městského úřadu ani osoby zabezpečující rozpočtové a účetní práce na 

městském úřadu (§ 119 odst. 1 zákona o obcích).  

 

Starosta navrhl, aby zastupitelstvo zřídilo finanční a kontrolní výbor, přičemž každý z nich 

bude mít pět členů.  

 

Jiný návrh podán nebyl.  

 

V diskusi nebyly vzneseny připomínky. 

 

Po vyzvání předložila návrhová komise návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města zřizuje finanční výbor a kontrolní výbor. Oba výbory budou pětičlenné.  

O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 21 pro. Usnesení bylo přijato. 

Usnesení č. 99/2022 

 

 

3.02 Volba předsedy finančního výboru  

Starosta vyzval členy zastupitelstva k podávání návrhů na funkci předsedy finančního výboru.  

 

Člen zastupitelstva D. Fábryová navrhla zvolit do funkce předsedy finančního výboru L.  

Lankovou. V této funkci se dobře osvědčila.   

 

Diskuse:  

MUDr. Jára: Rád se připojuji k návrhu. Zůstaly otevřené nějaké věci, tak bude mít příležitost 

je dokončit.  

 

Po vyzvání předložila návrhová komise návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo zvolit paní Lenku Lankovou do funkce předsedkyně finančního 

výboru.  

O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 20 pro, 1 nehlasoval. Usnesení bylo 

přijato. 

Usnesení č. 100/2022 

 

 

3.03 Volba členů finančního výboru  

Starosta vyzval členy zastupitelstva k podávání návrhů na členy finančního výboru.  

 

Člen zastupitelstva L. Lanková navrhla zvolit do funkce člena finančního výboru M. Čapka, 

Ing. J. Draského, Ing. M. Pifkovou, Ing. B. Křížová. K panu Járovi - rest jsem poslala mailem, 

ale ještě se k tomu vrátím.  
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Diskuse: 

MUDr. Jára: Technická poznámka – pan Draský o tom ví?  

 

Pí Lanková: Ano a souhlasí, je zde i přítomen.  

 

Po vyzvání předložila návrhová komise návrhy usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo zvolit pana Mariana Čapka do funkce člena finančního výboru.  

O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 21 pro. Usnesení bylo přijato.  

Usnesení č. 101/2022/1 

 

a dále  

 

Zastupitelstvo města rozhodlo zvolit pana Ing. Jaroslava Draského do funkce člena finančního 

výboru.  

O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 21 pro. Usnesení bylo přijato.  

Usnesení č. 101/2022/2 

 

a dále  

 

Zastupitelstvo města rozhodlo zvolit paní Ing. Moniku Pifkovou do funkce člena finančního 

výboru.  

O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 21 pro. Usnesení bylo přijato.  

Usnesení č. 101/2022/3 

 

a dále  

 

Zastupitelstvo města rozhodlo zvolit paní Ing. Bohdanu Křížovou do funkce člena finančního 

výboru.  

O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 21 pro. Usnesení bylo přijato.  

Usnesení č. 101/2022/4 

 

 

3.04 Volba předsedy kontrolního výboru  

Starosta vyzval členy zastupitelstva k podávání návrhů na funkci předsedy kontrolního 

výboru.  

 

Člen zastupitelstva L. Lanková navrhla zvolit do funkce předsedy kontrolního výboru D. 

Fábryovou. 

 

V diskusi nebyly vzneseny připomínky. 

 

Po vyzvání předložila návrhová komise návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo zvolit paní Danu Fábryovou do funkce předsedkyně 

kontrolního výboru.  

O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 19 pro, 2 nehlasovali. Usnesení bylo 

přijato. 

Usnesení č. 102/2022 

 

 

 



   12 

3.05 Volba členů kontrolního výboru  

Starosta vyzval členy zastupitelstva k podávání návrhů na členy kontrolního výboru.  

 

Člen zastupitelstva D. Fábryová navrhla zvolit do funkce člena kontrolního výboru pana 

Klimeše, pana Hermana, paní Hamlovou. 

 

Člen zastupitelstva Mgr. Bc. L. Křížová navrhla zvolit do funkce člena kontrolního výboru 

pana Damaška. 

 

Diskuse:  

Pí Lanková: Je to stejný pan Damašek, co už ve výboru byl? Zaznělo, že se nezúčastňoval 

schůzí. Nemáte někoho jiného? (Bylo odpovězeno, že ne.) 

 

P. Müller: Jak je možné, že se nesdělují celá jména kandidátů? Když navržení nejsou 

přítomni, jak víte, že souhlasí? 

 

Starosta: Za necelá jména se omlouvám. Víme, že navržení souhlasí.   

 

Po vyzvání předložila návrhová komise návrhy usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo zvolit pana Tomáše Klimeše do funkce člena kontrolního 

výboru.  

O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 21 pro. Usnesení bylo přijato. 

Usnesení č. 103/2022/1 

 

a dále  

 

Zastupitelstvo města rozhodlo zvolit pana MVDr. Antona Hermana do funkce člena 

kontrolního výboru.  

O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 20 pro, 1 se zdržel. Usnesení bylo 

přijato. 

Usnesení č. 103/2022/2 

 

a dále  

 

Zastupitelstvo města rozhodlo zvolit paní Ing. Evu Hamplovou do funkce člena kontrolního 

výboru.  

O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 20 pro, 1 se zdržel. Usnesení bylo 

přijato. 

Usnesení č. 103/2022/3 

 

a dále  

 

Zastupitelstvo města rozhodlo zvolit pana Zdeňka Damaška do funkce člena kontrolního 

výboru.  

O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 17 pro, 4 se zdrželi. Usnesení bylo 

přijato. 

Usnesení č. 103/2022/4 
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4. Rozhodnutí o odměnách za výkon funkcí neuvolněných členů zastupitelstva  

Předkládá Ing. R. Kříž, tajemník. Materiál je nedílnou součástí zápisu. 

 

Diskuse:  

PhDr. Musílek: Odměny pro členy výboru, komise, žádám, aby také byli odměněni.  

 

Tajemník: Odměna je v návrhu uvedená.  

 

MUDr. Jára: Jak to bylo v minulém zastupitelstvu? 

 

Starosta: Bylo to stejné, jen částky byly o něco nižší, zvedaly se.  

 

Mgr. Šišulák: Jestli to dobře chápu, tak pan Musílek chce, aby odměny dostávaly obě. Známe 

členy výborů, ale ještě nevíme, kdo bude v komisích. Navrhuji to řešit, až budeme vědět, kdo 

bude v komisích, a hlasovat tedy nyní o původním návrhu. 

 

Po vyzvání předložila návrhová komise návrhy usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo stanovit měsíční odměnu za výkon jednotlivých funkcí 

neuvolněných členů zastupitelstva takto: 

člen zastupitelstva          2.353 Kč,      

člen výboru zastupitelstva, komise rady nebo zvl. orgánu   3.923 Kč,   

předseda výboru zastupitelstva nebo komise rady   4.707 Kč,   

člen rady        9.413 Kč, 

místostarosta města                42.360 Kč. 

Usnesení č. 104/2022/1 

 

a dále  

 

Zastupitelstvo města v souladu s § 74 odst. 3 zákona o obcích stanoví, že při souběhu výkonu 

dvou či více funkcí se odměna neuvolněnému členu zastupitelstva, poskytne pouze za výkon 

funkce, za níž podle rozhodnutí zastupitelstva náleží nejvyšší odměna. 

Usnesení č. 104/2022/2 

 

a dále 

 

Zastupitelstvo města rozhodlo, že měsíční odměna za výkon funkce neuvolněného člena 

zastupitelstva se bude poskytovat ode dne přijetí tohoto usnesení a v případě náhradníka ode 

dne prvního zasedání zastupitelstva, jehož se zúčastnil. 

O předložených návrzích usnesení nechal starosta hlasovat:15 pro, 5 se zdrželo, 1 nehlasoval. 

Usnesení byla přijata. 

Usnesení č. 104/2022/3 

 

 

5. Diskuse 

 

Starosta: Otvírám tento bod a dávám prostor občanům vystoupit.  

 

V diskusi nebyly vzneseny připomínky. 
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Starosta: Otvírám tento bod a dávám prostor členům ZM vystoupit.  

 

P. Sucharda: Vyzývám aktivní obyvatele města, aby se přihlásili do komisí RM a do výboru o 

odpadech, který chceme zřídit.  

 

Pí Lanková: Přeji si, aby zastupitelstva byla klidná a nebylo zde tolik negativního, abychom 

všichni pracovali společně.  

 

Starosta: Děkuji paní Lankové za tato slova. Chci vám poděkovat z důvěru, budu se snažit, 

abych vás nezklamal. Zastupitelstvo je veřejné, chci tedy poděkovat všem občanům, kteří nám 

dali důvěru. Říká se, že politika je svinstvo, ale toto nemám rád, politika je služba lidem, 

svinstvem se stává, když se hraje nefér, a to dělají lidé. Chci, abychom pracovali pro dobro 

věci. Jsme zastupitelé, je dobré si uvědomit, že nezastupujeme sportovní kluby apod., ale 

občany města. Každý chce něco jiného, ale zastupitel má naslouchat všem a hledat nejlepší 

řešení. Přeji nám všem, ať jsou naše rozhodnutí ta nejlepší pro celek. Přeji si dobrou 

spolupráci i s odbory městského úřadu, chci vtáhnout občany do péče o město, vybírat dobré 

nápady a realizovat je.  

 

 

 

6. Závěr 

 

Starosta poděkoval všem za účast a pozornost.  

 

Starosta ukončil jednání ZM v 17:10 hod.   

 

 

 

 

JAN ŠIMEK       JIŘÍ SUCHARDA 

STAROSTA MĚSTA                      MÍSTOSTAROSTA MĚSTA 

 

 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu: Marian Čapek              Ing. Jaroslava Křivohlavá  

 

 

 

Zápis byl vyhotoven dne 25.10.2022 

 

 

 

 

 

Přílohy:  

Prezenční listina 

Listina prokazující složení slibu členů zastupitelstva obce  

Zveřejněná informace o konání ustavujícího zasedání podle § 93 odst. 1 zákona o obcích  


